
USPEH NAŠEGA PLAVALCA

Bron Igorju
Majcnu

Slovenija je bogatejša še za eno športno odličje. Na
evropskem prvenstvu v plavanju. ki je bilo julija v Sheffi-
eldu v Angliji, ga je priboril član naše maloštevilne
reprezentance Igor Majcen. S športnikom, članom Pla-
valnega kluba Ljubljana, ki ima svoj sedež v viški občini
smo se pogovarjali:

NAŠA KOMUNA: Bron si priplaval s taktično odlič-
nim nastopom v disciplini 1.500 metrov. S kakšnimi
občutki se sedaj spominjaš tekmovanja?

IGOR MAJCEN: Progo sem preplaval lahkotno, da
sem kar presenečen. Pred tekmovanjem sem imel slab
občutek, med plavanjem pa nisem imel težav in krize na
sredi proge kot ponavadi. Tudi na cilju nisem bil popol-
noma izčrpan. Plaval sem s časom 15:15,05 kar nisem
pričakoval in sem s tem popravil svoj osebni rekord.

NAŠA KOMUNA: Je to največji uspeh v tvoji športni
karieri?

IGOR MAJCEN: Osvojeni rezultat se sliši najlepše in
najboljše in o njem se je veliko pisalo. Sam pa menim, da
je bilo 6. mesto na olimpijskih igrah še večji dosežek
glede na kakovost in število udeleženih držav. Vendar je
to le rezultat o katerem si pred nastopom nisem upal niti
razmišljati, saj sem že v kvalifikacijah dosegel peti čas in
tako izpolnil pričakovanja. Nemški tekmovalec, ki je
osvojil srebmo medaljo me je na zadnjih metrih prehitel
le za 29 stotink sekunde.

NAŠA KOMUNA: Medalja ni bila dobljena po nak-
ljučju. Kakšne rezultate si dosegal doslej?

IGOR MAJCEN: Na EP leta 1991 sem dosegel 4.
mešto, na SP istega leta 6. mesto, na sredozemskih igrah
letos pa 2. mesto. Plavam na progi 1.500 metrov, kar je

najdaljša moška disciplina in zahteva specifičen trening.
Sicer pa na domačih tekmovanjih plavam tudi 1000 in
2000 metrov delfin in 400 metrov mešano.

NAŠA KOMUNA: Kako potekajo treningi plavalca,
ki se pripravlja za vrhunske rezultate?

IGOR MAJCEN: To ni velika skrivnost. Treningi in
obremenitve morajo biti v sezoni optimalno razporejeni.
V tedenske^ciklusu treniramo od ponedeljka do sobote
dvakrat dnevno na kopališču Kolezija, pozimi pa v Hali
Tivoli. Dnevno preplavam od 15 do 20 km, odvisno od
obdobja. Veliko sem delal tudi na mo£i, podaljšal zave-
sljaj in znižal frekvenco na 400 zavesljajev na 50 metrov.

NAŠA KOMUNA: Viško društvo je verjetno med
največjimi, koliko plavalcev se pripravlja v PK Ljub-
ljana?

IGOR MAJCEN: V našem klubu nas je preko 100
v različnih kakovostnih razredih. Najboljših šest pa se
pripravlja pod vodstvom trenerja Vlada Cennaka, saj je
za vsak tip plavalca potrebno prilagoditi vrsto treninga.

NAŠA KOMUNA: Povej nam za konec še kako se je
pričela tvoja športna pot?

IGOR MAJCEN: S plavanjem sem se srečal v osnovni
šoli pri sedmih letih na tečaju. Nato sem obiskoval še
plavalno šolo in plavanje me je pritegnilo. Hotel sem
zapolniti prosti čas, ki ga je bilo zmeraj preveč in tako
sem se vključil v redne treninge. Naj dodamo še. da je
Igor študent računalništva, star štiriindvajset let. Še na-
prej se namerava ukvarjati s plavanjem in tekmovati.
Njegove ambicije pa presegajo samo plavanje, saj meni,
da so v življenju pomembne tudi druge stvari.

F. V.


